



由學校填寫 For School Use Only

**2024 - 2025**  
**中六入學申請表**  
**Application for S6 Admission**

### 報名須知 Application Information

1. 遞交申請表地址：香港黃竹坑南風道 9 號港大同學會書院。  
The completed form should be submitted to HKUGA College, 9 Nam Fung Road, Wong Chuk Hang, Hong Kong.
2. 接受申請日期：2024 年 7 月 17 日至 7 月 18 日中午十二時。  
Application period: 17<sup>th</sup> July to 18<sup>th</sup> July, 2024 12:00noon.
3. 遞交申請表時，請附下列證明文件之影印副本。  
Please enclose a copy of the following documents:
  - a. 學生的香港身份證／護照  
Student's H.K. ID Card / Passport
  - b. 學生中五及中六的成績表  
School reports of Secondary 5 and Secondary 6
  - c. 2024 年香港中學文憑考試成績通知書  
Results Notice of the HKDSE Examination 2024
  - d. 2024 「大學聯合招生辦法」課程選擇  
Most updated JUPAS programme choice 2024
  - e. 其他附加資料（如證書或獎狀等，尺寸不超出 A4）  
Other relevant documents (certificates and awards not bigger than A4 size)
4. 遞交申請表請連同 HK\$75 報名費之現金或劃線支票（報名費恕不退回，支票抬頭請書「港大同學會書院」），支票背面須寫上申請人姓名。  
A non-refundable application fee of HK\$75 by cash or crossed cheque (made payable to "HKUGA College") with the applicant's name at the back of the cheque should be submitted with this application form.
5. 附上 3 個分別貼上足資郵票及寫上申請人姓名地址之回郵信封。  
Enclose 3 self-addressed and stamped envelopes with the applicant's name and address.
6. 申請人有機會獲邀參與面試，時間及地點將另行個別通知。  
Short-listed applicants will be invited for an interview. The time and place for the interview will be informed individually.
7. 獲得取錄之申請人將於 2024 年 8 月中獲本校書面通知。  
The School will notify successful applicants in writing in mid-August, 2024.
8. 本年度(2023-2024)中六全年學費為 HK\$44,944 (分十期繳交)。  
The annual school fee for the year (2023-2024) will be HK\$44,944 (payable in 10 installments).
9. 根據《個人資料(私隱)條例》，你有權查閱或更改所提供的個人資料。  
According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, you have the right to access and amend the personal data provided on the application form.
10. 如須查閱或更改個人資料，請以書面提出並寄往港大同學會書院。  
Requests for access to and amendment of personal data should be made in writing and sent to HKUGA College.

The College has put into place a "Fee Remission Scheme" for students in need of financial assistance. Scholarships will also be offered to students who have demonstrated excellent academic performances, or outstanding achievements in art, music, or sport. If you wish to apply for a fee remission in 2024/25 or scholarship, please click on our school website for details.

本校設立學費減免計劃，為有需要的學生提供資助。另外，學校設有獎學金，以獎勵學業傑出、或體藝卓越的學生。申請方法及詳情可瀏覽本校網頁。

申請人資料 <b>Applicant's Information</b>				申請人讀班級 Grade Applied	S 6
中文姓名 Name in Chinese	英文姓名 Name in English	性別 Gender	年齡 Age	申請人近照 Applicant's Recent Photo	
國籍 Nationality	香港出生證明書／身份證號碼／其他 H.K. Birth Certificate／ID No.／Others	出生日期 Date of Birth	出生地點 Place of Birth		
		DD/MM/YY			
住址 Home Address	中文 Chinese				
	英文 English				
通訊地址 (如與上列不同) Correspondence Address (if different from above)	中文 Chinese				
	英文 English				
住宅電話 Home Telephone		傳真 Fax			
曾／就讀學校 <b>Previous Schools Attended／Attending</b>					
年份 Year	班級 Grade	學校 Name of School			
—	—				
—	—				
—	—				
香港中學文憑試成績 <b>HKDSE Results</b>					
特長和興趣 (包括體育、社會服務、藝術等) <b>Talents and Interests (including sports, community service, art, etc.)</b>					

家庭成員資料 <b>Family Information</b>				
資料 Particulars	父親 Father	母親 Mother	監護人 Guardian	
中文姓名 Name in Chinese				
英文姓名 Name in English				
職業 Occupation				
工作機構 Company				
聯絡電話 Telephone	日間 Day			
	夜間 Night			
	手提 Mobile			
聯絡人 Contact Person	<input type="checkbox"/> 父親 Father <input type="checkbox"/> 母親 Mother <input type="checkbox"/> 監護人 Guardian			
	電郵地址 E-mail Address			
父親／母親／監護人是否「香港大學畢業同學會」永久會員？ Is the Father/Mother/Guardian a life member of Hong Kong University Graduates Association?				
<input type="checkbox"/> 否 No	<input type="checkbox"/> 是 Yes	會員姓名 Name		號碼 Membership No.
父親／母親／監護人是否「香港大學畢業同學會教育基金」會員？ Is the Father/Mother/Guardian a member of Hong Kong University Graduates Association Education Foundation?				
<input type="checkbox"/> 否 No	<input type="checkbox"/> 是 Yes	會員姓名 Name		號碼 Membership No.
請列出曾／正在港大同學會小學／書院就讀的兄弟姐妹資料。 Please list brothers/sisters who are studying/have studied in HKUGA Primary School/College.				
姓名 Name	年份 Year	班級 Grade	與申請人之關係 Relationship	
	—			
	—			
	—			

